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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A magyar reformok a környezetvédelem és a 
fenntarthatóság szempontjából SEM működnek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  elmúlt  években  folyamatosan  azt  halljuk  a  kormányzati  propaganda-szócsövekből,  hogy  a
magyar reformok működnek. A gyakorlat az nyilván mást mutat. Kiváltképp a környezetvédelem és
a  fenntartható  fejlődés  tekintetében,  ahol  tulajdonképpen  semmilyen  reformok  nincsenek,  sőt
visszalépések történtek mind az intézményi rendszer, mind a jogi háttér tekintetében.

Eközben  a  szomszédos  országoknál  és  tőlünk  nyugatra  is  olyan  változásokat  eszközölnek  a
honatyák, amelyekkel lehetővé teszik az előrelépést ezekben a témákban. Csak, hogy néhány példát
mondjak: Csehországban csomagolás nélkül, utántölthető módon árulják a samponokat, Ausztriában
üvegben fogják árulni a  tejet,  több országban pedig a  nejlonzacskót fogják teljesen eltüntetni a
boltokból.  Ehhez  képest  hazánkban  semmilyen  kormányzati  (döntéshozói)  akarat  nincs  arra
vonatkozóan,  hogy  miként  lépjenek  egyet  végre  előre  ezekben  a  fontos  fenntarthatósági
kérdésekben.

Egy másik,  külön kezelendő és súlyos probléma, hogy a hazai hulladékgazdálkodást is  a káosz
jellemzi.  A  szemétszállítás  az  ország  egyre  több  helyén  akadozik,  a  rendszer  likviditási
problémákkal küzd és az újrahasznosítási rendszer tulajdonképpen nem is létezik Magyarországon.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mikor tesz végre érdemi lépéseket a
Kormány a hulladékgazdálkodás és hulladékfeldolgozás-, újrahasznosítás területén? Mikor
születnek végre olyan jogi szabályozások, amelyek megfelelnek a 21. század kihívásainak és a
fenntartható fejlődés követelményeinek?

Várom érdemi válaszát!



Budapest, 2019. 11. 19.

Tisztelettel,

Nunkovics Tibor
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